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Geachte gemeenteraadsleden,

In het AD van 31 juli 2021 wordt aangegeven dat Woerden in 2020 ruim 2 ton aan wachtgeld voor

oud-wethouders en oud-burgemeesters betaalt. Het AD heeft achterhaald dat voor de oud-

burgemeester in 2020 72 duizend is betaald en in 2019 94 duizend.

Bij mij roept dat wel enkele vragen op:

- Wat heeft de gemeenteraad de afgelopen jaren kunnen doen en daadwerkelijk gedaan om deze

kosten terug te brengen?

- Het verbaast mij dat iemand die zelf heeft opgezegd, vlak na zijn verlenging überhaupt een uitkering

krijgt, laat staan zo'n hoge. Is het zelf opzeggen niet een eigen keuze, die niet ten koste mag gaan

van belastinggeld van alle burgers van Woerden?

- Bij het aangaan van een functie als wethouder of burgemeester neem je zelf het risico dat dit geen

functie is voor de rest van je loopbaan. Dat er na verkiezingen enige compensatie is in de vorm van

een tijdelijke uitkering kan ik begrijpen maar jarenlang is onrechtvaardig ten opzichte van andere

mensen die hun baan verliezen en het na een beperkte periode met een bijstandsuitkering moeten

doen. Welke acties heeft de gemeente Woerden ondernomen om de oud-wethouders en oud-

burgemeester weer aan een baan te helpen?

- Zou er niet door de gemeente Woerden een beroep op de oud-burgemeester en wethouders

gedaan moeten worden om na bijvoorbeeld een half jaar af te zien van een uitkering?

- In hoeverre wordt er rekening gehouden met neveninkomsten? In hoeverre wordt aangestuurd om

het opgebouwde pensioen zoveel mogelijk aan te laten vangen op de oorspronkelijke

pensioendatum, zodat de last voor Woerden lager wordt?

- In hoeverre wordt in de sollicitatieprocedures rekening gehouden met de kans dat iemand

vroegtijdig vertrekt zonder ander baan, waardoor er onnodig hoge lasten zijn voor de inwoners van de

gemeente Woerden?

- In hoeverre sturen de fracties van landelijke partijen via hun overkoepelende organisatie aan op een

grondige versobering van deze regeling?

Met vriendelijke groeten,


